

# GROUP

## OPTIONAL LIFE

### BENEFITS



EXTRA  
peace of mind  
FOR YOUR  
employees...

## WITH no additional cost TO YOUR PLAN

Offer your employees a unique opportunity to protect the future of their families in the event of death.

As part of your standard benefit package, you already include basic Group Life Benefits in case of an unexpected tragedy. But your employees will also benefit from the additional protection of Optional Life Benefits.

Optional Life Benefits offer your employees the opportunity to purchase **additional life insurance coverage** at an affordable cost, to ensure their families are fully protected from financial hardship in the future.

## STRONGER families

Optional Life benefits can be particularly important to plan members if their families are dependent on their income. Members can choose the amount of coverage that best suits their unique circumstances, or opt-out altogether.

### MEMBERS CAN USE BENEFIT PAYMENTS TOWARDS EXPENSES SUCH AS:

- OUTSTANDING DEBTS
- EDUCATION EXPENSES
- DAILY LIVING EXPENSES OF SURVIVING LOVED ONES
- ... AND MORE

*Benefits are underwritten by Blue Cross Life Insurance Company of Canada.*

## Advantages FOR you

- Attraction and retention for talented employees with a complete benefits package
- No cost to you - employee paid premiums

## Advantages FOR employees

- Purchasing a group optional life product may offer lower rates than are available through an individual benefit
- Includes the option to convert to an individual benefit, at market rates, if their group coverage terminates
- Peace of mind knowing their family members are protected

Talk to your Medavie Blue Cross representative to ensure your employees have access to the benefits they need with Optional Life Benefits.

## CALL us

Atlantic **1-800-667-4511**

Ontario **1-800-355-9133**

Quebec **1-888-588-1212**

# GARANTIE VIE COLLECTIVE FACULTATIVE



OFFREZ LA  
tranquillité  
d'esprit  
À VOS  
employés...

## SANS FRAIS supplémentaires \$ POUR VOTRE RÉGIME

Offrez à vos employés une occasion unique de protéger l'avenir de leur famille advenant leur décès.

Dans le cadre de votre régime d'assurance standard, vous incluez déjà l'assurance vie de base, qui offre une généreuse contribution de soutien dans le cas d'une tragédie inattendue. Toutefois, vos employés bénéficieraient également de la protection supplémentaire offerte par l'assurance vie facultative.

L'assurance vie facultative offre à vos employés la chance de souscrire des *montants d'assurance vie supplémentaires* à un coût abordable afin de veiller à ce que leur famille soit entièrement protégée contre les difficultés financières.

## DES familles PLUS FORTES

L'assurance vie facultative peut s'avérer particulièrement importante pour les adhérents si leur famille est dépendante de leur revenu. Les adhérents peuvent choisir le montant d'assurance qui répond le mieux à leurs besoins uniques, ou de ne pas souscrire à la protection supplémentaire.

LES PRESTATIONS PEUVENT ÊTRE UTILISÉES LIBREMENT, AFIN D'AIDER VOS PROCHES À PAYER DES DÉPENSES TELLES QUE :

- DES DETTES IMPAYÉES
- LES DÉPENSES DE LA VIE QUOTIDIENNE DES ÊTRES CHERS SURVIVANTS
- LES FRAIS DE SCOLARITÉ DES ENFANTS
- ... ET BIEN PLUS

Les garanties sont souscrites auprès de La Compagnie d'Assurance-vie Croix Bleue du Canada.

## Avantages POUR vous

- Meilleure attraction et rétention des employés talentueux grâce à un ensemble d'avantages sociaux complet
- Aucuns frais pour vous - ce sont les employés qui paient les primes

## Avantages POUR LES employés

- L'assurance vie collective facultative peut offrir de meilleurs taux que ceux offerts par l'assurance individuelle
- Option de convertir à une assurance individuelle, au taux du marché, advenant la perte de leur assurance collective
- Tranquillité d'esprit, car les membres de leur famille sont protégés

Communiquez avec votre représentant de Croix Bleue Medavie pour veiller à ce que vos employés aient accès aux garanties dont ils ont besoin avec l'assurance vie facultative.

## APPELEZ nous

Atlantique **1-800-667-4511**

Ontario **1-800-355-9133**

Québec **1-888-588-1212**